
Protokół Nr X/2015 

z obrad X sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 30 września 2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- 

p. Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, zaproszonych gości, 

dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli 

partii politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli 

lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością. 

Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wręczenie nagród najlepszym maturzystom szkół ponadgimnazjalnych, których organem 

prowadzącym jest Powiat Nidzicki.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2015 r. 

7. Sprawozdanie z działalności w roku szkolnym 2014/2015 niepublicznych jednostek oświatowych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-

2025, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica,  

4) powierzenia Gminie Nidzica zorganizowania dla uczniów nauki religii w 

pozaszkolnym punkcie katechetycznym przy Zborze Kościoła Chrześcijan 

Baptystów „Antiocha” w Nidzicy, 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła najlepszych maturzystów szkół powiatowych w roku 

szkolnym 2014/15. Byli to: Joanna Suwińska, Małgorzata Nowińska i  Justyna Wójtów.  

Pan Starosta, Przewodnicząca i Wiceprzewodniczący Rady wręczyli osobom 

wyróżnionym pamiątkowe pióra oraz pogratulowali wyników i złożyli życzenia dalszych 

sukcesów. 
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Ad. 3. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu złożył Starosta Grzegorz 

Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 

Wyjaśnił, dlaczego konieczne będzie zwołanie sesji nadzwyczajnej - rusza PROW. Na 

województwo przeznaczonych jest 120 mln zł. Każdy powiat ma możliwość uzyskania do 3 

mln zł. Nadmienił, iż odbył rozmowy z włodarzami gmin i poznał hierarchię potrzeb każdej 

jednostki samorządu. Należy podjąć stosowne uchwały. Na sesję materiał przygotowany 

zostanie w 100 %. Chciałby, aby powiat maksymalnie wykorzystał kwotę 3 mln zł.  

Ponadto powiat podpisał umowę na realizację Programu Zdrowotnego, o którym 

informacje przedstawi Pani Sekretarz w wolnych wnioskach. Będzie przedstawiona także 

informacja na temat farm wiatrowych. 

p. Andrzej Bróździński zaznaczył, że wskaźnik wzrostu wynagrodzeń zaplanowano                        

w wysokości 3%. Zapytał, czy Zarząd brał pod uwagę minimalną płacę, gdzie wzrost jest 

planowany o 5,7%  oraz czy 3% nie będzie w tym stosunku za niskie? Wnioskował, aby 

uwzględnić wskaźnik wzrostu płac na 2016 r. na poziomie 5,7%. Ponadto zwrócił uwagę na 

planowane inwestycje w gminach. Przypomniał wniosek p. Żukowskiego o poprawienie stanu 

drogi Napiwoda-Bartoszki i proponował tę drogę ująć w planach.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że planowane 3% wzrostu to jest ogólny 

wskaźnik. Jeśli któryś z pracowników go nie osiągnie, to podjęte zostaną odpowiednie 

działania. Uregulowane zostaną także płace pracowników administracji i obsługi oświaty.  

Ujednolicone zasady przedstawione zostaną radnym. 

Odnośnie inwestycji zaznaczył, że pozyskanie środków z PROW jest bardzo 

skomplikowanym procesem, a mamy tylko miesiąc czasu na przygotowanie.  

Przebudowa drogi w Rączkach to będzie spory temat i jest uzgodniony z gminą. Projekt 

jest przygotowany. Podziękował w tym miejscu Panu Burmistrzowi za dobrą współpracę. 

Sprawa drogi Napiwoda-Bartoszki zajmie dużo czasu, bo wchodzą tu w grę sprawy 

własnościowe, bardzo skomplikowane. Droga geodezyjnie biegnie sobie, a fizycznie w 

terenie - sobie. Nie mogliśmy nawet rozważać remontu tej drogi w obrębie PROW. Nabór do 

Programu ogłoszony zostanie na początku października i będzie 30 dni na złożenie wniosków. 

Dlatego konieczny jest pośpiech, żeby przygotować wnioski i maksymalnie wykorzystać 

szansę na zdobycie 3 mln zł. 

 

Ad. 5. 

Zapytań i interpelacji radnych nie było. 

 

Ad. 6. 

p. Renata Mróz przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze 

półrocze 2015 r. Stanowi ona zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pytań odnośnie sprawozdania nie było. 
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Ad. 7. 

Sprawozdanie z działalności placówek prowadzonych przez Polskie Stowarzyszenie na Rzecz 

Osób z Upośledzeniem Umysłowym – Koło w Nidzicy złożyła p. Małgorzata Chmielewska. 

Stanowi ono zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

Następnie sprawozdanie z działalności Warmińsko-Mazurskiego Zakładu  Doskonalenia 

Zawodowego Centrum Edukacji w Nidzicy w roku szkolnym 2014/2015 złożył p. Jacek Skwarski. 

Stanowi ono zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 

Kolejne sprawozdanie, z działalności Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy AWA-MEBEL 

przedstawiła  p. Halina Rozalska. Stanowi ono zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Do posiedzenia dołączyli radni  Ewa Krzyżewska i Marek Borowy. Odtąd na sali obrad obecnych 

było 13 radnych. 

 

Ośrodek Szkolenia Zawodowego „Uniwersus” złożył sprawozdanie do protokołu z powodu 

nieobecności osoby referującej. Stanowi ono zał. nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8.  1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2015. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/66/2015 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/67/2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 3) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nidzica. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/68/2015 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8. 4) 

p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie 

Nidzica zorganizowania dla uczniów nauki religii w pozaszkolnym punkcie 

katechetycznym przy Zborze Kościoła Chrześcijan Baptystów „Antiocha” w Nidzicy. 

Uwag i pytań nie było. 
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Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/69/2015 w sprawie 

powierzenia Gminie Nidzica zorganizowania dla uczniów nauki religii w 

pozaszkolnym punkcie katechetycznym przy Zborze Kościoła Chrześcijan 

Baptystów „Antiocha” w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 5) 

p. Elżbieta Góralska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Nidzickiego. Zaznaczyła, że Radni zapoznani zostali 

dokładnie z jej treścią na posiedzeniach komisji. Analizowano proces postępowania 

administracyjnego. Decyzja Starosty była prawidłowa. Poinformowała, że przed sesją 

odbyło się spotkanie ze skarżącym, w którym uczestniczył także radca E. Ośko i dwoje 

radnych. Wyjaśniono mu sprawę i udzielono wskazówek. Komisje na swoich 

posiedzeniach uznały, że skarga jest bezzasadna, więc tak został przygotowany projekt 

uchwały. 

Uwag i pytań nie było.  

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/70/2015 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9.  

Wobec braku zapytań i interpelacji radnych punkt ten stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad. 10. 

Geodeta Powiatowy - p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dotyczącą 

postępowań prowadzonych w sprawie farm wiatrowych będącą odpowiedzią na pytanie 

zadane na poprzedniej sesji przez radnego Andrzeja Bróździńskiego. Stanowi ona zał. nr 

9 do niniejszego protokołu. Przedstawiła radnym również kopie map ewidencyjnych 

obrazujących lokalizację farm wiatrowych na terenie Gminy Kozłowo. 

 

Następnie p. Elżbieta Bieniek przedstawiła informację na temat projektu pn. 

„Promocja i profilaktyka chorób układu oddechowego dla mieszkańców Powiatu 

Nidzickiego”, który realizowany będzie w 2016 r. ze środków Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego oraz budżetu państwa. Stanowi ona zał. nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 Przewodnicząca Rady zaprosiła radnych na „V Rajd Gwiaździsty Zacheusza 

Nowowiejskiego”, który odbędzie się 3 października br. na terenie Gór Dębowych oraz 

na „I Nocne Mistrzostwa Polski BRD”, które odbędą się w dniach 2-4 października br. 

w Nidzicy przy Zespole Szkół Nr 3. 

p. Paweł Bukowski zwrócił się z szeregiem pytań do Dyrektora PZD: 

1) Czy dzieje się coś w sprawie poprawy wjazdu z trasy nr 7 do Nidzicy w ul. 

Sienkiewicza; 

2) Organizację ruchu drogowego na trasie Rozdroże-Nidzica; 

3) Czy ktoś zapomniał o oznakowaniu dojazdu do Rogoża? 
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p. Jacek Dłuski odpowiedział, że Kierownik firmy Strabag, odpowiedzialny teraz za 

roboty w tym rejonie, myśli nad tematem poprawy zjazdu z trasy nr 7 do Nidzicy. 

Natomiast organizacja ruchu na trasie Rozdroże-Nidzica została uzgodniona                    

z Zarządem Dróg Wojewódzkich i Wojewódzką Komendą Policji. Jadący rowerami 

mogli być zahaczani, więc problem rozwiązano w ten sposób, że rowerzyści muszą zejść 

z rowerów, przejść i dalej jechać.  

Odnośnie zaś dojazdu do Rogoża poinformował, że oznakowania są prawidłowe. 

Zarząd Dróg Wojewódzkich daje informację zalecającą taki objazd – żółte znaki. Ruch 

lokalny się odbywa również innymi drogami. Dodał, że w ciągu najbliższych 2 tygodni 

remontowana droga zostanie otwarta. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca o godz. 14:09 zamknęła X sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady  

/-/ Małgorzata Wojtaszewska     /-/ Elżbieta Góralska 

 


